
 

 
 
 
 
 
REFERAT SKOLEBESTYRELSESMØDE NØRREBJERGSKOLEN 

Dato: 26.2.2025 kl. 17.30-19.30                                                                           
 

Forældrerepræsentanter:, Mette Perle Kast Hansen, Mette Mostgaard Maltesen(næstformand), Heidi, 
Maria Ellegaard Johansen, Funda Celik (suppleant), Martin Graversen. 

Medarbejderrepræsentanter: Palle Jørgensen  
 
Ledelse: Simon Bay Andersen (ref.) 
 
Afbud: Maria Borup Mogensen(formand), Søren Degn Dyrbye Møller Christensen, Lonni Englich 
Harholt 
 
 

1.  Godkendelse af referat fra mødet 4.12.2024 
Godkendt. 
 

2.  Status på sagen om elever og personale der flyttes fra Enghaveskolen til 
Nørrebjergskolen 1.8.2025 
 
Orientering ved Simon og Mads 
Der er udvalgt 27 elever og 22 medarbejdere. 
Fire klasser og kendt personale følger eleverne. 
 
Ny afd. leder Jesper Lund er ansat til opgaven og er kendt med Enghaveskolen 
og elevgruppen. 
 
Forældrene er inviteret til informationsmøder og der var ca. 19 forældrepar der 
kom forbi. 
 
Bygningerne er projekteret og klar til at blive bygget. 
 
Drøftelse: 
Hvad skal vi være særligt opmærksomme på? 
Hvordan lykkedes vi bedst med den bundne opgave? 
Hvordan kan vi tage godt imod nye elever, forældre og kolleger? 



 

 
Skolebestyrelsen står gerne til rådighed, hvis der er forældre der har brug for 
afklaring. 
 
Simon faciliterer en hilsen fra Nørrebjergskolens skolebestyrelse til de nye 
forældre fra Enghaveskolen. Ny afd. leder Jesper lund der formidler til 
forældrene i marts/april 2025. 
 
 

3.  Budget skoleåret 2024-2025  
 
Kort status ved Simon. 
 
Budget for 2024 – vi endte på ca. 100.000 kr. i overskud. 
 
Vi får det nye budget 13.3 2025. Skolebestyrelsen får gennemgået budgettet på 
næste møde. 
 

4.  Folkeskoleløftet og Junierklæringen 
 
Politikerne har lovet et større beløb til folkeskolerne i Odense. Specialskolerne 
er ikke tænkt ind i fordelingen af flere resurser. 
 
Uddrag fra teksten: Folkeskoleløftet, 100 mio. indfaset over tre år startende 
med 45 mio. i 2025, 80 mio. i 2026 og 100 mio. i 2027. 
 
Drøftelse 
 
3 bilag 

5.  Kontaktudvalg og Referencegruppe 
 
Drøftelse  
Hvordan arbejder vi med dette fremover jf. invitation om deltagelse i netværk 
for skolebestyrelsesrepræsentant? 
 
Skolebestyrelsen afventer dialogfora. Skolebestyrelsen melder tilbage at det 
specialiserede område ”drukner” i det almene område i det nye netværk for 
skolebestyrelser. 
 



 

Skolebestyrelsen ønsker at have et netværk for det specialiserede område med 
Børn- og ungeudvalget. 
 
Martin skriver et oplæg. Simon formidler til forvaltningen. 
 

6.  Evt. 
Næste møde 30.4 2025. 
 

Udestående 
punkter til 
kommende 
skolebestyrelse
smøder: 

Dagsordenspunkt med indsamling af temaer og punkter til de kommende 
skolebestyrelsesmøder.   
 
Handicappolitik 
Hvordan kan Odense Kommunes handikappolitik understøtte elevgruppens 
skolegang og fritidsliv. Link til Odense Kommunes handikappolitik. 
 
Eks. Intro til skolens struktur og organisering, budget, ASK, Skolens 
udviklingsarbejde, børneterapiens arbejde m.m. 
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